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Bestuursmededelingen  
We hebben ook dit jaar weer een aantal leuke 
activiteiten kunnen uitvoeren waaronder 2 zeer 
geslaagde jubileumfeesten. We willen vanuit het 
bestuur iedereen bedanken die in welke vorm dan 
ook een bijdrage heeft geleverd aan de Vereniging en 
de manege in 2022. 

Omdat ook wij met de tijd meegaan, zal dit de 
allerlaatste uitgave van de Chambrière zijn. Hierna 
zullen jullie met enige regelmaat een digitale nieuws-
brief ontvangen. Deze komt via de mail en zal ook op 
de website van de manege komen te staan.

Op 13 februari om 20.00 uur is er een algemene 
ledenvergadering van de VEM, noteer deze alvast in 
jullie agenda. Deze is in de bar van de manege.
Wij zijn dringend op zoek naar twee nieuwe 
bestuursleden die zich in willen zetten voor onze 
vereniging. We vergaderen ongeveer 5 keer per jaar. 
Dus lijkt het je leuk, of heb je hier vragen over, dan 
kun je altijd iemand van het bestuur hierover benade-
ren. Je hoeft niet zelf paard te rijden, dus ouders zijn 
ook van harte welkom.
Vanuit het bestuur wensen wij iedereen alvast heel 
fijne feestdagen toe en een gezond en fantastisch 
nieuwjaar! 

Het bestuur

www.eindhovensemanege.nl
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Digitale nieuwsbrief

Beste lezers,

Zoals in de bestuursmededelingen gemeld, is de Chambrière zoals die nu 
voor jullie neus ligt het laatste papieren exemplaar dat is uitgegeven. 

Het bestuur heeft in overleg met de VEM en de redactie, en middels een 
enquête onder alle leden, het besluit genomen dat 2022 een overgangs-
jaar zou worden waarin de Chambrière nog 2 maal werd uitgegeven. 

Het eerste nummer stond in het teken van het jubileumjaar, het tweede 
nummer biedt een terugblik op 48 jaar Chambrière en een vooruitblik op 
de toekomst.

In 2023 gaat er een nieuwe wind waaien. Ondanks dat de Chambrière 
geliefd was en enorm lang heeft bestaan, is er ook een tijd aangebroken 
voor vernieuwing en verjonging. 

Dit wil concreet zeggen dat er een nieuwsbrief gaat komen die digitaal 
verstuurd gaat worden. We hopen dat ook de jonge generatie input gaat 
leveren voor deze nieuwsbrief. 

In de nieuwsbrief worden onder andere korte mededelingen, weetjes, 
verhalen, foto’s, activiteiten en dergelijke vermeld. De intentie is om de 
nieuwsbrief twee-maandelijks te versturen. 

Mocht je als ruiter, lid, personeelslid, vrijwilliger of bezoeker iets willen 
delen dat in de nieuwsbrief past laat het de redactie dan weten! 

In de eerste nieuwsbrief komt een emailadres te staan waar je input naar 
toe kunt mailen. 

Dan rest ons nog te zeggen dat we de redactie van de Chambrière middels 
deze weg nogmaals van harte willen bedanken voor alle jaren vrijwillige 
input en werkzaamheden om de Chambrière steeds weer vorm te geven. 
Een hele dikke pluim!

Het bestuur



Interview Ali, Henk en Trudy
In deze laatste Chambrière kon een interview met Ali, Henk en Trudy na-
tuurlijk niet ontbreken vonden wij. We spraken met hen over de 
Chambrière, het 95-jarig jubileum, het verleden, heden en de toekomst 
van de manege.

Wat vinden jullie van de Chambrière?

Trudy: Ik las de Chambrière altijd, maar ik hoor van heel veel mensen dat 
ze hem niet lezen. Ook de jeugd niet. En dat vind ik dan wel heel jammer. 
Er gaat veel werk en tijd in zitten en als het dan slecht gelezen wordt is 
dat jammer. 

Henk: Ik lees hem wel altijd.

Ali: Ik lees hem ook altijd en vind het wel jammer dat het gaat stoppen. Ik 
weet nog goed hoe de Chambrière begon, onze Cees heeft de naam nog 
bedacht. Met een prijsvraag werd aan de lezers gevraagd om een naam 
voor het blad van de vereniging te verzinnen, Cees bedacht de naam 
Chambrière (een lange zweep), dat vond hij zo’n mooi woord.
(Volgens Henk hadden Cees sr. en Ali dat wel aan Cees jr. voorgezegd)

Trudy: Ik merk dat de Chambrière minder actueel is omdat hij maar 4 keer 
per jaar uitkomt. Ik zeg bijvoorbeeld altijd als iemand van het paard valt 
dat ze in de Chambrière komen te staan bij de Zandhappers, maar dat 
duurt dan soms heel lang omdat het boekje pas veel later weer uitkomt.

Ali: In mijn tijd moest iemand die van het paard viel altijd trakteren op 
chocoladebollen.

Trudy: Vroeger maakte de jeugd vaak tekeningen die dan in de 
Chambrière geplaatst werden, maar dat is de laatste jaren ook veel min-
der.

Henk: De kinderen kijken tegenwoordig alles op hun telefoon, niet meer 
in een boekje.

Ali: Je zag ook wel dat het steeds dezelfde mensen waren de laatste tijd 
die je terugzag in de Chambrière.

De Chambrière zal worden vervangen door een digitale nieuwsbrief. 
Hoe kijken jullie aan tegen de ‘digitale’ toekomst?

Trudy: Als ik nieuwsbrieven ontvang lees ik die wel altijd.



Ali: Ik hoop wel dat het dan niet alleen een formele nieuwsbrief wordt, 
maar wel met gezellige stukjes en foto’s, zoals nu in de Chambrière. Als 
ik die nieuwsbrief via mijn mail ontvang, dan ga ik die zeker lezen op mijn 
iPad.

Trudy: We hebben natuurlijk ook de Instagram pagina van de manege en 
ik zie wel dat heel veel kinderen uit de lessen daar echt vaak op reage-
ren. Laatst zette ik een foto van 1 van de pony’s erop en daar wordt dan 
heel veel op gereageerd. Facebook leeft al minder onder de jeugd, maar 
Instagram gebruiken ze wel veel. Dus als je daar online informatie deelt, 
wordt dat zeker wel door de jeugd gezien. 

Henk: De tijd verandert nu eenmaal, daar kun je niks aan doen, je zult 
daar toch in mee moeten. Ik was ook altijd gewend om de krant of de 
Hoefslag bijvoorbeeld gewoon te lezen, ik moest daar heel erg aan 
wennen om dat digitaal te gaan doen. Maar nu kijk ik bijvoorbeeld op Hor-
ses.nl en ik ben daar inmiddels zo aan gewend, ik weet niet beter. 

Het wereldje van heel veel mensen is tegenwoordig 5 bij 10 cm, ik zie 
dat bij mijn kinderen ook. Als ik met ze naar concours rijd zitten ze ook 
constant op hun telefoon, ik zeg dan wel eens kijk eens om je heen, kijk 
naar de wei, de koeien, de paarden, het is prachtig. Maar dan kijken ze 
wel even en vervolgens weer naar hun telefoon.

Trudy: Ook via de website kun je informatie delen, als ik tegen de 
kinderen zeg dat iets op de website staat, dan gaan ze wel kijken. 

Dit jaar was het 95-jarig jubileum; wat betekent de manege voor 
jullie?

Trudy: Een groot deel van mijn leven speelt zich hier af. Ik ben al zo jong 
begonnen met lesgeven. Veel van mijn vriendinnen heb ik hier leren 
kennen, sommige heb ik lesgegeven en nu geef ik les aan hun kinderen, 
dat is zo leuk. 

Henk: Voor mij betekent de manege ook wel ‘thuis’. Ik ben hier heel fijn 
opgegroeid, daarna 20 jaar weggeweest voor mijn handels- en springstal. 
Maar Eindhoven bleef trekken, ik ben het liefst hier.  
Toen ik de manege overnam vond ik het eerste jaar heel leuk, het 
opstarten heeft natuurlijk even tijd nodig voordat het goed draait en dat is 
ook niet erg. Daarna kwam de coronatijd en werd alles wel heel anders en 
veel moeilijker. Alles wordt nu ook duurder, dus dat is niet makkelijk.

Ali: Ik ben nog bijna elke dag hier op de manege, ik kom koffie drinken 
met de ‘filmsterrenclub’ (een groep waar Ali vroeger altijd buitenritten 
mee reed), ik geef nog enkele privélessen en ik jureer bij de wedstrijden 
buiten. En ik loop bij Henk binnen of even op het kantoortje. Ik word nog 
steeds overal bij betrokken, bij feestjes verkoop ik muntjes.
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Ik ben er graag bij! En gelukkig kan ik dat ook nog goed. 

Ik zal je vertellen, ik was vorige week jarig en ik heb meer dan 200 
felicitaties gehad via facebook, waarvan heel veel van oud klanten. Echt 
ongelooflijk, bijvoorbeeld van volwassen vrouwen die vroeger als kind bij 
mij hebben gereden. En ook mensen die mij via de kinderen feliciteren. 
De manege blijft voor mij ‘Van de Pol’ natuurlijk, dat is altijd zo geweest, 
maar ik zie het niet meer als thuis.

Wat vinden jullie het leukst aan deze manege?

Trudy: Ik vind de kinderlessen heel leuk, en het allerleukste om de begin-
ners les te geven. Kinderen hebben heel vaak een klik met mij. Dat vind ik 
echt leuk, daar haal ik mijn energie uit. En de ponykampen organiseren, 
als je dan ziet hoeveel lol de kinderen hebben, dat vind ik gewoon leuk.

Wat is echt kenmerkend/karakteristiek voor deze manege?

Henk: Ik vind dat onze manege er is voor iedereen, paardrijden moet voor 
iedereen haalbaar blijven en ook betaalbaar. Dat iedereen de kans heeft 
om dit te doen.

Trudy: De klanten, iedere manege heeft zijn eigen klanten, hier is het 
toegankelijk voor iedereen.

Heb je ook dingen die bij jullie werk horen, maar die je liever niet 
doet/deed?

Ali: Vroeger de hoefslag rechttrekken met een hark, ramen wassen, 
opbouwen voor de wedstrijden, vrachtwagens lossen met kleine pakjes 
hooi en stro. Dat was vroeger allemaal veel primitiever, ik gebruikte mijn 
autootje als tractor. Het was zwaar werk, daar ben ik nu nog sterk van in 
mijn armen.

Trudy: Ik vind stallen uitmesten helemaal geen probleem, de administratie 
doen vond ik minder leuk in het begin, maar dat gaat nu ook heel goed, 
dat heeft me wel veel kruim gekost. 

Ik krijg wel heel veel mails en ben de hele dag door mijn mail aan het 
checken, bijvoorbeeld om te kijken of ik de indeling van de lessen nog 
aan moet passen omdat mensen afzeggen. Dat is altijd wel heel veel, ik 
merk als ik vakantie heb dat ik nog steeds de neiging heb om constant 
mijn mail te checken.

Henk: Ik heb niet echt werkzaamheden waar ik een hekel aan heb, het 
hoort er gewoon bij en daar stel je je op in.



Ik vind het wel lastig om beginners les te geven, ik weet alles heel goed, 
maar vind het soms wel lastig om dat over te brengen. Ik geef graag les 
met handen en voeten, minder met woorden en termen. Individueel kan 
ik wel heel goed iemand begeleiden, maar voor een groepsles is dat heel 
anders.

Voor de manege zou je eigenlijk veel verschillende instructeurs moeten 
hebben, elke klant is weer op zoek naar iets anders.

Ali: Maar het gaat ook niet om het gebruiken van moeilijke woorden, ik 
kon lesgeven omdat ik zelf dressuur gereden heb en ik ga uit van mijn 
eigen ervaring, ik kan uitleggen wat ik zelf voel, dat is een gave, dat moet 
je kunnen, niet iedereen kan lesgeven. Henk kan bijvoorbeeld heel goed 
rijden, maar hij kan niet zo goed lesgeven als ik.

Wat zijn de problemen waar jullie tegen aan lopen?

Trudy: Het is nu erg moeilijk om personeel te vinden, voor de horeca, 
maar ook voor op stal.

Ali: Dat is niet alleen hier zo, dat hoor je van alle maneges, het is heel 
moeilijk om de boel draaiende te houden. De kosten en zorg voor de 
paarden gaan altijd door.

Vroeger was het anders, ik stond zelf ook achter de bar, van ’s morgens 
vroeg tot ’s avonds laat. We deden heel veel zelf.

Henk: Het is ook moeilijk om goede manegepaarden te krijgen. Er worden 
steeds minder paarden gefokt en steeds meer voor de sport en de export, 
er gaan heel veel paarden naar China, daar wordt ook veel voor betaald.

Trudy: Als we horen dat er een manege stopt reageren we meteen om 
paarden over te nemen, maar je bent altijd te laat, er is zoveel vraag naar. 
En door die vraag zijn de paarden ook duurder, ze vragen echt de hoofd-
prijs.

Hoe zien jullie de toekomst van de manege? Waar sta je over 5 jaar?

Trudy: Dat het weer allemaal goed gaat lopen. 

Henk: Ik hoef niet echt uit te breiden, de manege hoeft voor mij niet 
groter. Klantenbinding is wel belangrijk. En bijvoorbeeld dat de horeca 
weer goed gaat lopen, dat moet beter, dat is na de coronatijd nog niet 
goed op gang gekomen. Daar moet echt personeel voor komen. 
Dat klanten weer gezellig aan de bar komen zitten.

Trudy: Het zou leuk zijn als er weer meer georganiseerd gaat worden, 
bijvoorbeeld een pubquiz en meer buitenritten.



En dat er meer animo is om mee te doen of als vrijwilliger te helpen.

Ali: Ik denk dat je de klanten weer meer persoonlijk overal bij moet gaan 
betrekken. In de lessen kun je ook veel vertellen en ze ergens enthousiast 
voor maken. Zodat er ook meer animo weer komt vanuit de klanten om 
mee te doen aan dingen die georganiseerd worden.

Waar zijn jullie het meest trots op?

Ali: Dat we het al 95 jaar volhouden! Met alles wat er gebeurd is.

Trudy: Dat we heel gewoon zijn gebleven. En dat de kinderen hier een 
heel fijne sfeer onder elkaar hebben, zonder vervelend tegen elkaar te 
doen.

Henk: Dat kinderen door hier te paardrijden zekerder worden en ook 
gelukkiger worden.

Wat zal jullie altijd bijblijven?

Ali: Vroeger hadden we een groep Frans-Canadezen die bij ons les kwam 
nemen, ze spraken een klein beetje Engels. Cees en ik spraken geen 
Engels en we hadden een klant gevraagd om mee in de bak te staan om 
een beetje te vertalen. Maar die zei gewoon niks, dus moesten we het toch 
zelf doen. Toen iemand zijn beugels verloor zei Cees: “Put your foot in the 
step-in”. Daar hebben we nog vaak om gelachen.



Trudy: Vroeger als kind op zaterdagavond met de bereden politie 
voetballen in de bak.

Is er nog iets wat we niet besproken hebben wat jullie graag willen 
zeggen?

Trudy: Ik vind het heel fijn dat de trouwe klanten het vertrouwen in ons 
hebben gehouden, dat ze zijn gebleven toen Judith stopte met de 
manege.

Henk: Mijn kinderen hebben het heel leuk hier, dat geeft een goed gevoel. 
Ik zou het leuk vinden als ze het later zouden overnemen, maar wel als 
het rendabel is.

En ons mam wil graag met het 100-jarig bestaan nog muntjes verkopen.

Ali: Ik ben een content mens.

Dat is de beste afsluiter die we kunnen hebben, Ali, Henk en Trudy 
bedankt voor jullie tijd!

Bianca en Caroline

Jubileumfeest 24 september
Op 24 september was het 2e feest in verband met het 95-jarig jubileum. 
Op de volgende pagina’s zie je foto’s van het feest, gemaakt door 
Monique van Uden.











Janneke over het feest
Hoi allemaal,
Er is mij gevraagd een stukje te schrijven over het jubileumfeest. Het feest 
was echt geslaagd. Wij hebben met de jubileumcommissie beide feesten 
mee georganiseerd… en we waren wel een beetje zenuwachtig omdat er 
minder animo voor het laatste feest was dan voor ons eerste feest. 

Maar dit was echt onterecht want het was echt super gezellig. ‘s Ochtends 
zijn wij begonnen met de bar opruimen. Alle stoelen en tafels eruit…. 
drank aanvullen en versieren. 

Tom van Tuijl was de DJ …. ( top gedraaid jonguh … bedankt!) en heeft 
zijn draaitafel en DJ-benodigdheden later op de dag neergezet. 

Om 20:00 uur gingen de deuren open, iedereen kreeg een welkomst-
drankje… en het feest kon beginnen. Ondanks dat er minder mensen 
waren was het een superfeest en stond iedereen van jong tot oud op de 
dansvloer… en zijn we nog een uur langer doorgegaan dan eigenlijk in de 
planning stond. 

Bij deze een bedankje naar ons barpersoneel van die avond, bedankt Tom 
voor het goede draaien, alle helpers bedankt en natuurlijk iedereen die 
er was ook bedankt voor de gezelligheid. Want zonder jullie was het niet 
zo’n knalfeest geworden! Op naar het 100-jarig jubileum!

Groetjes, Janneke



Interview Bianca en Caroline
Voor dit laatste nummer van de Chambrière interviewden Bianca en 
Caroline elkaar over hun tijd in de redactie.

De laatste Chambrière, na hoeveel jaar?

Caroline: Voor mij al heel wat jaartjes, vroeger zat ik al een aantal jaren in 
de redactie, toen een tijd gestopt en vanaf 2008 weer begonnen, tegelijk 
met jou.

Bianca: Ja inderdaad, in 2008 begonnen we met 8 man redactie plus nog 
een jeugdredactie.

Caroline: Samen hebben we al 80 boekjes gemaakt! Steeds met een 
wisselende groep in de redactie, vroeger hadden we heel veel mensen, de 
laatste jaren waren we met een kleiner groepje, wij met zijn 2-en zijn altijd 
de ‘harde kern’ geweest vanaf 2008.

En hoe voelt dat, het laatste nummer?

Caroline: Voor mij toch wel een beetje dubbel, ik vind het heel jammer 
dat het gaat stoppen, ik hou wel van een echt fysiek boekje in je handen. 
Vanaf 1974 kwam de Chambrière bij de mensen in de bus, een heel tijd-
perk wat nu eindigt. Maar het is wel heel begrijpelijk in deze digitale tijd, 
er gebeurt steeds meer online. En het boekje kwam de laatste jaren maar 
4 keer per jaar uit, dan is het ook lastig om actueel te blijven. Online is 
dat veel makkelijker.

Er gaat best veel tijd in zitten om het te maken, en naast mijn werk en 
mijn eigen bedrijf was het soms zoeken naar wat uurtjes om het boekje te 
maken. Maar ik vind het toch wel een gek idee dat het helemaal gaat 
stoppen. En jij?

Bianca: Ja ik heb precies hetzelfde. Toen we van 6 naar 4 boekjes per jaar 
gingen vond ik het wel wat makkelijker worden, want het was wel veel. 
Vroeger kwam ik 3 keer per week op de manege, maar nu steeds minder 
en dan is het wel lastiger om er bij betrokken te blijven en om mensen te 
benaderen voor stukjes.

Maar we merkten vooral de laatste tijd wel dat de Chambrière vol krijgen 
toch wel steeds moeilijker werd. Het komt vaak op dezelfde mensen neer. 
Vroeger was er ook meer animo vanuit de mensen om een stukje te 
schrijven.



Caroline: Vroeger hoorde het boekje er meer echt bij heb ik het idee. Als 
je aan een wedstrijdje mee deed en won, dan schreef je een stukje. We 
kregen toen ook vaak super leuke vakantieverhalen van mensen die iets 
met paarden hadden gedaan op vakantie. Het was toen vanzelfsprekender 
dat ze daar dan iets over schreven.

Bianca: De laatste jaren moesten we altijd zelf meerdere keren mensen 
aanspreken om iets aan te leveren. Mensen lijken ook wel een beetje 
schrijfangst te hebben, weten niet wat ze moeten schrijven en denken er 
te moeilijk over.

Maar inderdaad, straks helemaal geen boekje meer vind ik ook wel een 
heel raar idee. En wat ik vooral jammer vind is dat de sfeer die er was toen 
wij begonnen weg is. 

De coronatijd heeft daarin ook heel veel stuk gemaakt vind ik. Mensen 
moeten weer leren om het gezellig met elkaar te maken, om elkaar te 
vinden en contacten te leggen. Mensen zijn gewend geraakt aan het 
binnenkomen, rijden, afzadelen en meteen weer naar huis. Terwijl vroeger 
iedereen gezellig aan de bar bleef hangen en dan komen er vanzelf ook 
verhalen los. Hopelijk komt dat nog weer terug.

Caroline: Ja inderdaad, de beste verhalen hoorden we aan de bar, ik kwam 
vaak met bierviltjes volgeschreven thuis.

Bianca: Dus het komt denk ik wel goed uit dat we nu het laatste boekje 
hebben. Iedereen kijkt tegenwoordig op zijn telefoon en dat is natuurlijk 
ook wel een belangrijke reden om het in digitale vorm te gaan doen.

Wat ga je het meest missen?

Caroline: Ik vind het in elkaar zetten van het boekje heel erg leuk, de 
layout maken in Idesign vind ik heel leuk om mee bezig te zijn. Dat ga 
ik zeker missen. En het idee dat je iets aan het maken bent wat mensen 
met plezier kunnen lezen vond ik altijd erg leuk. Je doet je best om er 
iets leuks van te maken en mensen informatie en achtergrondverhalen te 
bieden.

Vroeger werd er door de jeugd veel gebruik gemaakt van de rode brieven-
bus, daar kwamen de mooiste tekeningen en verhalen en bedankjes voor 
Trudy uit, dat vond ik altijd super leuk om te lezen tijdens het maken van 
het boekje.

Bianca: Wat ik vooral ga missen zijn de verhalen die loskwamen. De 
enthousiaste antwoorden die je kreeg als je vragen stelde voor een stukje. 
Dat gaf ook echt het gevoel van betrokkenheid bij de manege. Dat ga ik 
wel missen, straks wordt de manege een plek waar ik af en toe kom en 
voorheen was het iets meer, was er meer die betrokkenheid.



Ik hoop dat het in de digitale vorm lukt om mensen weer enthousiast te 
krijgen om dingen te gaan delen.

Hoe denk je over een digitale nieuwsbrief?

Caroline: Het is een heel logische stap in deze digitale tijd. Vooral de 
jeugd is natuurlijk altijd online bezig. 

Ik hoop alleen dat je de mensen daarmee wel bereikt, dat ze het wel gaan 
en blijven lezen.

Bianca: Ook facebook en instagram zal gebruikt moeten worden daar-
naast. Daar kun je heel actueel dingen delen natuurlijk.

Het zou leuk zijn als er wel ook achtergrondverhalen in komen, rubriekjes 
en bijvoorbeeld filmpjes.

De interviews die we in het boekje hadden ga ik wel missen, dat zal in een 
nieuwsbrief niet zo snel worden opgenomen. Misschien kunnen we een 
podcast beginnen, haha!

Caroline: Ja de interviews vond ik ook altijd super leuk om te doen, we 
gingen dan ook naar mensen toe en stelden daar de vragen en maakten 
foto’s.

Wat vond je echt leuk?

Caroline: De enthousiaste reacties op het boekje. Als we vroeger bezig 
waren met de verzending hier in de foyer, wilde iedereen altijd meteen het 
boekje even zien, even kijken wat er in stond. Dat vond ik heel leuk.

Bianca: Ik vond het leuk om ook wat humor te verwerken in het boekje, 
bijvoorbeeld schrijven vanuit het paard. 

En om te proberen de gezelligheid en de sfeer van de manege in de huis-
kamer van de lezers te krijgen. Want daar was de Chambrière uiteindelijk 
toch voor bedoeld.

Caroline: Los van de manege/redactie hebben wij zelf samen ook heel 
veel leuke paarden uitjes gedaan hè? We zijn naar de Criollo’s geweest in 
Frankrijk, Apassionata in Rotterdam, De Stormruiter in Leeuwarden, de 
Koninklijke stallen in Den Haag, Polo in Waalre. 

En gezellig meefietsen met de Slipjacht als die vanuit Waalre vertrok. 

Maar dat blijven we gewoon doen hoor!



Bedankt allemaal!

We willen heel graag iedereen die in de afgelopen jaren een bijdrage heeft 
geleverd aan de Chambrière, alle redactieleden, assistent-redactieleden, 
bestuursleden, mensen die geholpen hebben met verzending, foto’s 
hebben aangeleverd of op een andere manier actief zijn geweest voor het 
boekje. Super bedankt! En natuurlijk alle lezers die stukjes en foto’s 
hebben aangeleverd, zonder jullie zou er al lang geen boekje meer 
geweest zijn.

Eén persoon willen we in het bijzonder bedanken en dat is Trudy. Zij heeft 
altijd zo veel voor ons als redactie gedaan, stukjes aangeleverd, iedereen 
aangespoord om iets te schrijven, de jeugd enthousiast gemaakt, leuke 
initiatieven bedacht. De laatste jaren de verzending helemaal in haar 
eentje verzorgd, wat een hele klus is altijd. Daar zijn we heel erg dankbaar 
voor!

We hopen dat jullie de digitale nieuwsbrief gaan omarmen en er bij 
betrokken blijven. Lever stukjes aan, laat het weten als je iets leuks hoort 
wat interessant kan zijn voor de nieuwsbrief of voor de website/social 
media. We hopen dat dat een beetje blijft leven. En als je het leuk vindt 
om een bijdrage te leveren aan de digitale nieuwsbrief, laat het dan weten, 
hulp is altijd welkom.

Zoek de verbinding met elkaar weer op en blijf de verhalen vertellen!

Tot ziens op de manege,
Bianca en Caroline



Namens
de redactie 

gezellige
feestdagen

en

een gezond 2023 
gewenst!

Even voorstellen: Yvonne
Hallo allemaal,

Graag wil ik mij even voorstellen.
Ik had mij nog niet eerder voorgesteld als bestuurslid en ik zal jullie iets 
over mijzelf vertellen.

Ik ben Yvonne Raaijmakers, 48 jaar en ik woon samen met mijn kinderen 
in Eindhoven. 

Ik heb vroeger ook veel gereden, waarvan de meeste jaren op IJsland 
pony’s. Bijzonder, want deze hebben 5 gangen. Ik heb een bewogen 
carrière achter de rug met de nodige bestuurservaring. Op dit moment 
ben ik business coach en dan met name in het executive coachen. 

Daarnaast coach ik vrijwillig gezinnen die onder de kinderbescherming 
vallen met ernstige problematiek. Dat is ontzettend dankbaar werk. 

Vosters Electra Reusel

Wilhelminalaan 43
5541 CS Reusel N.Br.

Tel./Fax: 0497 - 641487

Erkend 
Elektrotechnisch Installateur



Mijn jongste dochter Djille rijdt nu zo’n 3 jaar met veel plezier bij de 
Eindhovense Manege.  Ik kom dus al wat jaartjes op de manege en het is 
er altijd gezellig. Ik heb zelfs in het herstelproces van mijn ziekte een 
aantal maanden mee de stallen uitgemest op de manege en dat heb ik 
met veel plezier gedaan. 

Zo kon ik de manege helpen en ik kreeg daardoor weer conditie en kracht, 
want het was best zwaar werk fysiek. Het deed mij goed met paarden 
bezig zijn en de buitenlucht. 

Toen ik gevraagd werd of ik in het bestuur wilde, heb ik ook direct ja 
gezegd. Omdat mijn dochter er rijdt, maar ook om een steentje bij te 
kunnen dragen. Zodat wij met het bestuur samen met Henk en Jalaine 
ervoor kunnen zorgen dat zoveel mogelijk mensen hier volop mogen 
genieten van de paardensport. 

Vooralsnog zal ik mij bezighouden met de communicatie en de 
evenementen.

Ik kom jullie vast een keer tegen op de manege en anders gezellig tijdens 
één van de leuke evenementen. Als jullie vragen hebben, dan spreek mij 
gerust een keertje aan!

Yvonne





Wist je datjes uit de oude doos

Wist je dat...

...Bert een paard heeft dies hij PSV genoemd heeft?
Deze afkorting niet staat voor de bekende Eindhovense voetbalclub?
PSV namelijk staat voor ‘Perdje Springt Verrekes’ ?
Het ook kan betekenen ‘Perdje Schijt Veul’ ?

...Monique in de donderdagavondles laatst een nieuw figuur gereden 
heeft?
Dit een gebroken slang is?
De rest van de groep het toch wel pijnlijk vond voor die slang?

...Janneke op een sluwe manier haar drankjes bij elkaar verdient?
Ze namelijk onmogelijke parcourtjes maakt in de binnenbak?
Ze iedereen die een balk aanraakt een colaatje laat betalen?

...Harry een héél raar geluid maakt als hij eenmaal lekker loopt in de les?
En dat Job dan wéér sexuele voorlichting moet geven?!

…Wilma en Monique zondag 26 juni j.l. eerste zijn geworden met de ori-
entatierit?
…het weer supergezellig was en de puzzeltjes weer heel leuk, maar soms 
ook best pittig?
…er zelfs een bezwaarschrift in drievoud door Jessica en Willem is inge-
diend, omdat één van de puzzels meerdere antwoorden had?
…het bezwaarschrift nog voor de uitslag ‘gegrond verklaard’ is, maar dit 
helaas niet geleid heeft tot een eerste plaats voor de betreffende perso-
nen?
…er verderop in deze Chambrière enkele puzzeltjes staan, inclusief het 
bezwaarschrift?
…wij hopen dat er volgend jaar nog meer mensen meedoen met de oriën-
tatierit?

(in coronatijd)
...de gehele manege is schoon gespoten door Trudy, Vonnie, & consorten? 
...Trudy heel slim haar jongens dan ook aan het werk zet op de manege?
...het Trudy team zelfs het plafond heeft meegenomen met de hogedruk-
spuit?
...ze ook de muren aan de buitenzijde van de manege schoon hebben 
gemaakt? 
...de dames toen kennelijk nog steeds niet moe genoeg waren?
...en ze alle stallen in de olie hebben gezet?



TARIEVEN EN CONTRIBUTIE

Tarieven kwartaalkaarten en losse lessen 2022
De kwartaalkaart bevat 13 lessen en is geldig in het betreffende kwartaal. Een 
gemiste les kan niet ingehaald worden.
Indien je kiest voor contante betaling of betaling via de bank, graag betalen voor 
de 2e les van het nieuwe kwartaal. Betaling via bank overboeken naar rekening:  
IBAN NL07 ABNA0843377798 t.n.v.: H. van de Pol Eindhovense Manege B.V.

Alle ruiters en amazones die rijden bij de Eindhovense Manege, zijn verplicht om 
lid te worden van de Vereniging Eindhovense Manege.
________________________________________________________________________________

Lessen     Privélessen (per uur)
Groepslessen tot 18 jaar:  Privéles manegepaard:  € 50,00
Per les: € 16,00 (kwartaal € 208,00) Privéles eigen paard / pony: € 40,00
Losse les: € 20,00   Privéles gezamenlijk (2 pers.) € 80,00

Groepslessen 18 jaar en ouder:  Speciale groepslessen
Per les: € 17,50 (kwartaal € 227,50) 
Losse les: € 23,00   Springles manegeruiters  € 25,00

Email:  informatie lessen:   lessen@eindhovensemanege.nl
 afmelden lessen:   afmelden@eindhovensemanege.nl
________________________________________________________________________________

Pensionstalling
Voor de tarieven zie de website

Email:     manege@eindhovensemanege.nl
________________________________________________________________________________

VEM jaarcontributie 2022
Jeugd (tot 18 jaar)   € 21,50 (€ 19,50 bij automatische 
     incasso)
Senioren (vanaf 18 jaar)   € 39,50 (€ 37,50 bij automatische 
     incasso)
________________________________________________________________________________

KNHS (alleen wedstrijdruiters)
KNHS jaarcontributie   € 26,25

Betaling VEM/KNHS contributies: IBAN NL49INGB0001096790 (BIC:INGNL2A) 
t.n.v. Eindhovense Manege

Email:    ledenadministratie@eindhovensemanege.nl






